

世界象棋联合会
WORLD XIANGQI FEDERATION

中国·北京·天坛东路80号，邮政编码：100061
NO.80 TIAN TAN DONG ROAD, BEIJING 100061, CHINA
TEL: 86-10-87559136 FAX: 86-10-67115732
E-mail: wxiangqifs@126.com



第二届世界象棋快棋公开赛竞赛规程

一、主办单位：世界象棋联合会

二、承办单位：休斯顿象棋协会，休斯顿体育局

三、协办单位：美国象棋协会

四、比赛日期和地点：

2023年11月25日，在美国休斯顿皇家索尼斯特大酒店举行
(Royal Sonesta Houston, 2222 West Loop South, Houston, Texas
77027)。

五、比赛项目：快棋个人赛

六、参赛资格

(一) 第十八届世界象棋锦标赛所有参赛棋手均可免费报名参赛；其他非参赛棋手也可根据本报名方法参加比赛。

(二) 非参赛棋手报名参赛，可由所在世象联会员单位统一报名，增加报名的参赛人员总数不超过10人（非华裔棋手不占名

额)，报名费100美元/人。主办国可以另外增加二位非世锦赛棋手参赛。

(三) 人数逢单时，由休斯顿象棋协会补双。

七、比赛办法

(一) 比赛执行《世界象棋规则》。

(二) 每局每方基本用时10分钟，每走一着加5秒。

(三) 具体赛制和轮数视报名人数而定，另行通知。

八、奖励办法

(一) 总名次录取前8名，前3名颁发奖杯，前8名颁发奖金及证书。

(二) 非华裔录取前8名，前3名颁发奖杯，前8名颁发奖金及证书。

(三) 非华裔的名次和奖金可以重复获得。

(四) 奖金(共计12450 美元)

名次	个人	非华裔个人
冠军	2500	1500
亚军	1500	1000
季军	1000	700
第四名	800	500
第五名	600	400
第六名	500	300

第七名	400	250
第八名	300	200

九、报名办法

(一) 请各协会于2023年10月31日前将加盖协会章的报名表电邮至世象联秘书处和组委会。

(二) 联系方式:

1. 秘书处联系方式: 董桢琪, 电话: +86-10-87559138,
邮箱: wxiangqifs@126.com。

2. 组委会联系方式:

胡玉山, 手机: +1-713-2069238;

徐建勋, 手机: +1-713-5620606;

组委会邮箱: houstonxiangqi@gmail.com。

十、未尽事宜, 另行通知。

十一、本规程解释权属世界象棋联合会秘书处。

附件: 第二届世界象棋快棋锦标赛报名表



世界象棋联合会
WORLD XIANGQI FEDERATION

中国·北京·天坛东路80号, 邮政编码: 100061
NO.80 TIAN TAN DONG ROAD, BEIJING 100061, CHINA
TEL: 86-10-87559136 FAX: 86-10-67115732
E-mail: wxiangqifs@126.com



The 2nd World Rapid Xiangqi Championship (WRXC)

- I. Organizer: World Xiangqi Federation (WXF)**
- II. Host: Houston Xiangqi Association, Houston Sports Authority**
- III. Co-organizer: American Xiangqi Association**
- IV. Date and Venue**

The event will be held at Royal Sonesta Houston Galleria on November 25, 2023 (2222 West Loop South, Houston, Texas 77027).

V. Competition Events

Overall Individual

VI. Qualifications

- a. All participating players of the 18th World Xiangqi Championship can register for free; other non-participating players can also participate in WRXC according to this registration method.
- b. Non-participating players can sign up for WRXC through the member organizations of the WXF. The total number of additional players who sign up should not exceed 10 (non-Chinese, non-Vietnamese players do not count for the quota). The registration fee is \$100/person. The host country can add two more non-World Xiangqi Championship players to participate.
- c. When the number of players is odd number, the Houston Xiangqi Association will make it even.

VII. Competition Methods

- a. The World Xiangqi Rules apply.
- b. Time control: 10 minutes base time +5 seconds increment per move. If a player's time expires, he or she loses the game.
- c. The competition system and rounds will be determined according to the number of participants.

VIII. Award Methods

- a. Overall Individual: the top 8 are awarded, with the top 3 receiving trophies, and the top 8 receiving certificates and prize.
- b. Non-Chinese non-Vietnamese Individual: the top 8 are awarded, with the top 3 receiving trophies, and the top 8 receiving certificates and prize.
- c. The rankings and prizes of non-Chinese, non-Vietnamese can be awarded repeatedly.

IX. Prize (Total 12450 USD)

Ranking	Overall Individual	Non-Chinese, non-Vietnamese Individual
1	2500	1500
2	1500	1000
3	1000	700
4	800	500
5	600	400
6	500	300
7	400	250
8	300	200

X. Registration

- a. All associations are required to submit (via email) the registration form stamped with the association seal to WXF Secretariat and the organizing committee by October 31, 2023.
- b. Contacts:
 - i. WXF Secretariat: Dong Anqi,
Tel: +86-10-87559138, E-mail: wxiangqifs@126.com.
 - ii. The Organizing Committee:
Yushan Hu, Tel: +1-713-2069238,
James Shu, Tel: +1-713-5620606
E-mail: houstonxiangqi@gmail.com.

XI. Matters not covered in this regulation will be notified separately.

XII. The secretariat of WXF reserves the right to interpret this regulation.



第二届世界象棋快棋公开赛报名表

The 2nd World Rapid Xiangqi Championship Entry Form

协会名称 (Association)					
身份 (Identity)	序号 (number)	姓名 (Name)			备注 (remarks)
男棋手 Male Players	1	中文名		NAME	
	2	中文名		NAME	
	3	中文名		NAME	
	4	中文名		NAME	
女棋手 Female Players	1	中文名		NAME	
	2	中文名		NAME	

注明：第十八届世界象棋锦标赛所有参赛棋手（含青少年）均可报名参赛。

报名方式：请于 2023 年 10 月 9 日前发送至世象联秘书处邮箱：wxiangqifs@126.com 和组委会邮箱：houstonxiangqi@gmail.com;